

A point of order was raised as to the acceptability of the motion.

After debate,

The Honourable Senator Frith moved, seconded by the Honourable Senator Haidasz, P.C., that further debate on the point of order be adjourned until the next sitting of the Senate.

The question being put on the motion, it was—
Resolved in the affirmative.

Pursuant to the Order of the Day, the Senate resumed the debate on the motion of the Honourable Senator Neiman, seconded by the Honourable Senator Cottreau, for the adoption of the Twenty-First Report of the Standing Senate Committee on Legal and Constitutional Affairs (Bill S-7, An Act to incorporate the Regional Vicar for Canada of the Prelature of the Holy Cross and Opus Dei, with two amendments) presented in the Senate on 25th May, 1988.

After debate,

The Honourable Senator Corbin moved, seconded by the Honourable Senator Olson, P.C., that further debate on the motion be adjourned until the next sitting of the Senate.

The question being put on the motion, it was—
Resolved in the affirmative.

Orders No. 6 to 8 were called and postponed until the next sitting of the Senate.

Pursuant to the Order of the Day, the Senate proceeded to the consideration of the Fifty-Third Report of the Standing Committee on Internal Economy, Budgets and Administration (Senators' Travel Policy), presented in the Senate on 2nd June, 1988.

The Honourable Senator LeBlanc, P.C. (*Beauséjour*) moved, seconded by the Honourable Senator Lefebvre, that the Report be adopted.

The question being put on the motion, it was—
Resolved in the affirmative.

Pursuant to the Order of the Day, the Senate resumed the debate on the consideration of the Eighth Report of the Standing Senate Committee on Agriculture and Forestry (drought conditions in Western Canada), presented in the Senate on 31st May, 1988.

Un rappel au Règlement est soulevé à l'effet de savoir si la motion est recevable.

Après débat,

L'honorable sénateur Frith propose, appuyé par l'honorable sénateur Haidasz, C.P., que la suite du débat sur le rappel au Règlement soit renvoyée à la prochaine séance du Sénat.

La motion mise aux voix, est adoptée.

Suivant l'Ordre du jour, le Sénat reprend le débat sur la motion de l'honorable sénateur Neiman, appuyé par l'honorable sénateur Cottreau, tendant à l'adoption du vingt et unième rapport du Comité sénatorial permanent des affaires juridiques et constitutionnelles (Projet de loi S-7, Loi constituant en personne morale le vicaire régional pour le Canada de la Prélature de la Sainte-Croix et Opus Dei, avec deux amendements), présenté au Sénat le 25 mai 1988.

Après débat,

L'honorable sénateur Corbin propose, appuyé par l'honorable sénateur Olson, C.P., que la suite du débat sur la motion soit renvoyée à la prochaine séance du Sénat.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

Les articles n^{os} 6 à 8 sont appelés et différés à la prochaine séance du Sénat.

Suivant l'Ordre du jour, le Sénat aborde l'étude du cinquante-troisième rapport du Comité permanent de la région intérieure, des budgets et de l'administration (politique régissant les déplacements des sénateurs), présenté au Sénat le 2 juin 1988.

L'honorable sénateur LeBlanc, C.P. (*Beauséjour*) propose, appuyé par l'honorable sénateur Lefebvre, que le rapport soit adopté.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

Suivant l'Ordre du jour, le Sénat reprend le débat sur l'étude du huitième rapport du Comité sénatorial permanent de l'agriculture et des forêts (sécheresse dans l'Ouest du Canada), présenté au Sénat le 31 mai 1988.